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1.att. 12.10.2023. Valsts prezidenta Edgara Rinkēviča darba vizīte Ādažu novadā. Foto autors: Ilmārs Znotiņš, Valsts 
prezidenta kanceleja. https://www.flickr.com/photos/valstsprezidents/53251565737/in/album-72177720311863755/

Ādažu novada svinīgajā Valsts svētku pasākumā godina novada cilvēkus. «Goda rakstu» par nozīmīgu ieguldījumu 
novada attīstībā saņēma Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska. 2.att. Ādažu novada domes 
priekšsēdētāja Karīna Miķelsone un Solvita Vasiļevska. ĀDAŽU VĒSTIS 8.DECEMBRĪ  (269) 2023

3.att. Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska, 2023.gada 1. septembris Ādažu vidusskolā. ĀDAŽU VĒSTIS 
8.SEPTEMBRĪ (266) 2023, https://www.adazunovads.lv/lv/media/20898/download?attachment
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28.08.2023. Ādažu sākumskolā norisinājās Ādažu novada pedagogu 2023.28.08. Ādažu novada konference "Izglītība nākotnei",
pulcējot 150 pedagogus. Par aktuālajām mācību procesa attīstības tendencēm stāstīja LU Pedagoģijas, psiholoģijas un mākslas
fakultātes asociētā profesore Ieva Margēviča-Grinberga, savukārt par digitalizāciju izglītībā - Izglītības un zinātnes ministrijas
Informācijas tehnoloģiju departamenta direktora vietniece digitālās transformācijas jomā Ilona Platonova. Par Ādažu novada
aktualitātēm izglītības jomā pastāstīja Ādažu novada pašvaldības Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītāja Ligita Anspoka, kura
vadīja arī paneļdiskusiju "Izglītības jomas attīstības iespējas un izaicinājumi Ādažu novadā". Tajā piedalījās Ādažu novada
pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone, Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska, 14. Saeimas deputāts,
Izglītības kultūras un zinātnes komisijas priekšsēdētāja biedrs, bijušais Ādažu vidusskolas direktors Česlavs Batņa un Carnikavas
pamatskolas direktors Raivis Pauls. https://www.facebook.com/adazilv/posts/718238430347145?ref=embed_post
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Ādažu vidusskolā SOLVITA VASIĻEVSKA strādā jau kopš 2018. gada, bet pirms tam bijusi dažādos amatos gan Kadagas
pirmsskolas izglītības iestādē «Mežavēji», gan vairākās pirmsskolas izglītības iestādēs Rīgā.
https://news.lv/Rigas_Aprinka_Avize/2023/10/31/solvita-vasilevska-skolotajs-ta-ir-vertiba-ciena-un-autoritate

2020.gada 1. septembrī atklāj Ādažu vidusskolas sākumskolas korpusu. Ādažu novada domes projektu vadītāji 

NORMUNDS MASAĻSKIS, INGA PĒRKONE, kā arī Ādažu vidusskolas direktora vietniece administratīvajā un izglītības 

darbā SOLVITA VASIĻEVSKA apstiprina, ka skolēni un pedagogi ir ieguvuši skaistu un energoefektīvu mācību vidi, kas 

noteikti rosinās sekmīgu mācību darbu. https://zurnalsiepirkumi.lv/?p=11639

1.att. Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska un Latvijas republikas ministru prezidente Evika Siliņa 2023.gada 

16.novembī Ādažu vidusskolā. 

2.att. Ādažu novada domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone, Latvijas republikas ministru prezidente Evika Siliņa un 

Solvita Vasiļevska. 2023.gada 16.novembī Ādažu vidusskolā. 

3.att. 2023. gada 1.septembris, Ādažu vidusskolas direktores Solvita Vasiļevska uzruna. 

4.att. 12.10.2023. Valsts prezidenta Edgara Rinkēviča darba vizīte Ādažu novadā un Ādažu vidusskolā.  No kreisās puses-

Ādažu novada domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone, direktora vietniece Sigita Martinsone Valsts prezidents Edgars 

Rinkēvičs, Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska, direktora vietniece Alma Brinkmane.

(Ādažu vidusskolas foto arhīvs)
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«Esmu no Latgales, no Līvāniem. Vidusskolas klasēs vasaras periodā es strādāju par auklīti, un man ļoti patika. Tad es sapratu, ka tas man der un interesē. 
Zinu, ka mani skolotāji lika cerības uz citiem amatiem – latviešu valodas skolotāja gribēja, lai kļūstu par filologu, citi skolotāji domāja, ka būšu kāds juridiskās 
jomas pārstāvis. Tāpēc bija neliels šoks, kad uzzināja, ka aizgāju pedagoģijā, uz pirmsskolas, sākumskolas skolotāju, kas tajā laikā vēl nebija tik prestiži. Mana 
klases audzinātāja gan paredzēja, ka es būšu skolotāja. … kuri priekšmeti pašai skolā patika? Latviešu valoda un literatūra, politika un tiesības, vēsture, 
psiholoģija. Kā fakultatīvs mums bija debates, kur es iemācījos runāt un argumentēt, nebaidīties aizstāvēt savu viedokli. Tā bija ļoti laba pieredze. Mūsu 
debašu komanda Latgales mērogā arī izcīnīja ļoti augstas vietas. Ir labi, ka arī tagad debates ir iekļautas skolu programmās… Uz Rīgu pārcēlos 2001.gadā, kad 
uzsāku studijas. Ādažos esmu kopš 2005.gada, pirms tam mēs ar vīru īrējām dzīvokli Rīgā. Kopš esam uzcēluši māju un bērni spēlē hokeju, brīvdienas un 
bieži vien arī svētkus pavadot spēlēs un turnīros.»  pēc ĀDAŽU VĒSTIS 8.SEPTEMBRĪ (266) 2023.         

2.att. ĀDAŽU VĒSTIS 8.JŪLIJĀ/AUGUSTĀ (265) 2023. 3.att. Dalība Eiropas klubu VII konferencē  2022.gada novembris. ( EK foto arhīvs) 4.attēlu grupa 
«Ādažu vēstis» Nr.266, septembris 2923. 5.att. Eiropas kluba konkurss «E- faktors» Eiropas mēneša ietvaros 2023. gada aprīlis. ( EK foto arhīvs)
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